English / 中文: New HSBC evidence clearly shows Huawei CFO Meng Wanzhou's 2.5-year, US-forced detention in Canada has been a geopolitical, imperial kidnapping from day one. China Rising Radio Sinoland 210704。

汇丰银行的新证据清楚地显示,华为首席财务官孟晚舟在加拿大被 美国强迫拘留 2.5 年,从那天起,这件事就成了地缘政治的帝国绑 架。崛起的中国 210704.

崛起中的中国的常客(CRRS),并获得免费书籍!

支持我所有的努力工作,视频,播客和采访在 CRRS 通过贝宝!

https://www.paypal.me/ChinaRisingRadioSino

通过 FundRazr 支持我有关 CRRS 的许多研究和文章! FundRazr 还接受银行卡和 PayPal...

https://fundrazr.com/CRRS 2021 fundraiser?ref=ab 78aX23

支持我许多小时的研究和文章 CRRS 通过资金筹集!

成为中国科技快讯!现在就来看看你的未来吧!

https://www.patreon.com/China Rising Radio Sinoland

http://patreon.com/China Tech News Flash

所有这些都是为了实现同样的双赢目标:独特的研究、报道和讲述真相,以支持中国人的故事和全球99%的人,为了一个更加公正和互利的21世纪。

团结一致,卜杰富

使用微信和支付宝,请支持我数百小时的研究、写作和发表文章,也为你翻译中文版!感谢体谅!

微信

支付宝





住在中国16年的大街上, 卜杰富

https://jeffjbrown.substack.com/

原来的文章包括电视和录音带: https://chinarising.puntopress.com/2021/07/03/new-hsbc-evidence-clearly-shows-huawei-cfo-meng-wanzhous-2-5-year-us-forced-detention-in-canada-has-been-a-geopolitical-imperial-kidnapping-from-day-one-china-rising-radio-sinoland-210704/

Huawei Canada Media Statement

From June 29-30, Meng Wanzhou will seek to introduce into evidence before the BC Supreme Court various HSBC documents. These HSBC documents demonstrate the false and misleading nature of the US's Record of the Case, on which the Canadian courts are being asked to rely. If Ms. Meng succeeds in introducing them into evidence, she will be able to rely on them at the Committal stage of her extradition hearings, set to take place in August.

These documents, consisting of emails and other HSBC records, show there is no evidence of fraud on HSBC. They show that Huawei's control over Skycom was not kept from senior HSBC executives; that the continuing nature of Skycom's business with Huawei in Iran was not kept from senior HSBC executives; that internal HSBC risk-assessments were made based on knowledge of the true facts; and that any reputational risks were managed with the knowledge of senior HSBC executives.

Please see the following statement:

"As the case enters its next phase, Huawei remains confident in Meng Wanzhou's innocence. We will continue to support Ms. Meng's pursuit of justice and freedom."



Pictured above: Huawei Canada's just released statement about Meng Wanzhou's ongoing, US-led detention, going back 2.5 years. Of course, Meng is innocent, but Western courts are corrupt finger puppets of the 1% elites and always have been. So, the jury is still out, pardon the pun.

上图: 华为加拿大公司刚刚发布声明,称孟晚舟被美国拘留,可追溯到 2.5 年前。当然,孟是无辜的, 但西方法院是腐败的手指傀儡的 1%的精英把控着,而且一直以来都是。所以,陪审团还没有参与进 来,原谅双关语吧。

Note before starting: incredibly, since Meng's kidnapping at Vancouver Airport, 1 December 2018, HSBC has been flying totally under the mainstream radar. Not anymore. I am researching, writing and producing a thorough exposé on this infamous bank, whose creation was born out of the UK's illegal drug cartel, 1839–1949, keeping China on its knees with opium, morphine and heroin. HSBC was there, for every contract, transaction and bank wire.

前记:令人难以置信的是,自2018年12月1日孟在温哥华机场被绑架以来,汇丰银行就不再被主流 媒体报道了。我正在研究、写作和制作一个关于这个臭名昭著的银行的彻底揭露。这家银行的创建诞 生于1839-1949年英国的非法贩毒集团,用鸦片、吗啡和海洛因使得中国屈服。汇丰银行就在在那 里,操作了每份合同,交易和银行电汇。

Essential reading, listening and watching exposés on the Meng Wanzhou saga, 必要的阅读、聆听和看孟晚舟传奇故事的揭露。

Exposé: It is not fair that Huawei CFO Meng Wanzhou landed in Canada, can't have Perry Mason as her lawyer, nor be tried in his mythical world of "rule of law". Such is life. China Rising Radio Sinoland 210123 <a href="https://chinarising.puntopress.com/2021/01/23/it-is-not-fair-that-huawei-cfo-meng-wanzhou-landed-in-canada-cant-have-perry-mason-as-her-lawyer-and-be-tried-in-his-mythical-world-of-rule-of-law-such-is-life-china-risi/揭露: 华为首席财务官孟晚舟登陆加拿大,受到不公平的的待遇。包括不能让佩里·梅森作为她的律师,也不能在他的神话世界"法治"中受审。这就是生活。中国崛起的华兰电台 210123

This is it: Huawei CFO Meng Wanzhou's final March kangaroo court in Canada will determine her fate and China-US relations for years to come. China Rising Radio Sinoland 210307

https://chinarising.puntopress.com/2021/03/07/this-is-it-huawei-cfo-meng-wanzhous-final-march-kangaroo-court-in-canada-will-determine-her-fate-and-china-us-relations-for-years-to-come-china-rising-radio-sinoland-210307/这就是: 华为首席财务官孟晚舟在加拿大的最后一个"三月袋鼠法庭(不公正的法庭)"将决定她的命运和中美在未来今年的关系。中国崛起的华兰电台 210307

https://chinarising.puntopress.com/2021/03/07/this-is-it-huawei-cfo-meng-wanzhous-final-march-kangaroo-court-in-canada-will-determine-her-fate-and-china-us-relations-for-years-to-come-china-rising-radio-sinoland-210307/

Explosive exposé blows the cover off Huawei Meng Wanzhou's 2018 sting operation in Vancouver, Canada: The truth and consequences of connecting the dots.

https://chinarising.puntopress.com/2020/11/16/explosive-expose-blows-the-cover-off-huawei-meng-wanzhous-2018sting-operation-in-vancouver-canada-the-truth-and-consequences-of-connecting-the-dots/

爆炸性揭露:揭开华为孟晚舟 2018 年在加拿大温哥华刺杀行动的盖子:连接这些事件对应的真相和后果。

https://chinarising.puntopress.com/2020/11/16/explosive-expose-blows-the-cover-off-huawei-meng-wanzhous-2018-sting-operation-in-vancouver-canada-the-truth-and-consequences-of-connecting-the-dots/

Article / 文章

Will the third time be the charm for detained Huawei CFO Meng Wanzhou? First, the UK High Court refused her legal team's request to see relevant HSBC documents, since it was her now infamous PowerPoint presentation to one of their officers, bizarrely at a café in Hong Kong, when the bank has hundreds of offices in their massive skyscraper nearby, that is the basis of all the accusations (https://www.bbc.com/news/world-us-canada-57673027).

"第三次会有好运",会不会出现在被拘留的华为首席财务官孟晚舟身上?首先,英国高等法院拒绝了她的法律团队查看汇丰相关文件的请求。因为奇怪的是她在香港的一个小餐馆向其中一名官员展示了一个文件,就是现在臭名昭著的那份 PowerPoint。而奇怪的是,当时该银行在其附近的大型摩天大楼内有数百个办公室。这成为了所有指控的基础 (https://www.bbc.com/news/world-us-canada-57673027).

More on that in my next exposé, which will come out soon, and which will reveal everything you need to know about this incorrigible bank, past and present.

更多关于这一点的信息,在我的下一个揭露,这将很快出来,这将揭示一切,你需要知道的,关于这个不可救药的银行的过去和现在。

Meng's team then made the same request to Hong Kong's courts agreed that HSBC's internal records were relevant to her (trumped up-US) extradition case in Vancouver, Canada, maybe because as Hongkongers, they know all about HSBC's sordid history, going back to the Opium Wars and the UK's global drug cartel, which dramatically and negatively affected China's modern history.

孟的团队随后向香港法院提出同样的请求,同意汇丰的内部记录与她在加拿大温哥华的引渡案有关, 也许是因为作为香港人,他们了解汇丰的肮脏历史,追溯到鸦片战争和英国的全球贩毒集团,这对中 国的近代历史产生了巨大和负面影响。

Those records were just released and it is good news for Meng. When mainstream media - and lapdog vassal Canada at that - admits,

那些记录刚公布,对孟来说是个好消息。当主流媒体和圈狗附庸加拿大所承认的。

...Meng Wanzhou is detained on what increasingly look to be trumped-up, politically motivated charges. 孟晚舟,因越看越明显的被捏造、出于政治动机的指控,而被拘留。

Then you know that Uncle Sam's big, fat finger in the imperial dike in this case is reaching its point of diminishing marginal returns (https://nationalpost.com/opinion/john-ivison-new-evidence-in-the-meng-case-an-opportunity-for-lametti-to-end-it).

然而,你知道的,山姆大叔的帝国主义操弄,在这个案子中,没有占到什么便宜。 (https://nationalpost.com/opinion/john-ivison-new-evidence-in-the-meng-case-an-opportunity-for-lametti-to-end-it).

In a related video, same said Canadian journalists predicted that the newly released HSBC-sourced documents are more than enough for Canadian Minister of Justice/Attorney General David Lametti to release Meng posthaste and if not, she will surely get released on appeal to their Supreme Court (https://www.youtube.com/watch?v=cSz2Col4Y9I). Never mind that Western justice is as crooked as a crippled dog's hind leg, but the fact that after 2.5 years, it is being MSM-discussed is very encouraging, indeed. 在一段相关视频中,同样说明,加拿大记者预测,新发布的汇丰来源的文件,已经有足够理由让加拿大司法部长/总检察长大卫·拉梅蒂尽快地释放孟晚舟。如果没有,她肯定会在被释放,上诉到他们的最高法院(https://www.youtube.com/watch?v=cSz2Col4Y9I).没关系,西方的正义就像一条残废的狗的后腿一样扭曲。然而,在两年半后,这件事情被主流媒体讨论是非常令人鼓舞的。

So, for third time's the charm, will the presiding judge, Associate Chief Justice of B.C. Supreme Court Heather Holmes allow evidence that is apparently what is needed to get Meng freed? She should, but the fact of the matter is,

那么,相信"第三次准有好运气",主审法官,B.C 副首席大法官希瑟·霍姆斯,允许展示证据,显然是需要来证明孟晚舟可以被释放?她应该,但事实是:

- 1) this is a patently US-driven geopolitical vendetta to damage, extort Huawei and destroy China's image in the West's Big Lie Propaganda Machine (BLPM), and too often Empire does not know when to call it quits,
- 1) 这显然是美国推动的地缘政治仇杀,破坏、敲诈华为和破坏中国在西方大谎言宣传机器 (BLPM) 中的形象,而且帝国往往不知道什么时候停止。
- 2) Judge Holmes seems to have a less than ethical reputation

(https://chinarising.puntopress.com/2021/01/23/it-is-not-fair-that-huawei-cfo-meng-wanzhou-landed-in-canada-cant-have-perry-mason-as-her-lawyer-and-be-tried-in-his-mythical-world-of-rule-of-law-such-is-life-china-risi/),

2) 霍姆斯法官似乎有不好的道德声誉

和,

(https://chinarising.puntopress.com/2021/01/23/it-is-not-fair-that-huawei-cfo-meng-wanzhou-landed-in-canada-cant-have-perry-mason-as-her-lawyer-and-be-tried-in-his-mythical-world-of-rule-of-law-such-is-life-china-risi/),

3) the whole ordeal has been a kangaroo court from day one (https://chinarising.puntopress.com/2020/11/16/explosive-expose-blows-the-cover-off-huawei-meng-wanzhous-2018-sting-operation-in-vancouver-canada-the-truth-and-consequences-of-connecting-the-dots/) and,

3)整个磨难从第一天起就成了袋鼠法庭(不公正的法庭)
(https://chinarising.puntopress.com/2020/11/16/explosive-expose-blows-the-cover-off-huawei-meng-wanzhous-2018-sting-operation-in-vancouver-canada-the-truth-and-consequences-of-connecting-the-dots/)

4) Ottawa is a weak, step-and-fetch-it for Washington,
Which means anything could happen, for better or for worse, concerning Meng.
渥太华是软弱地,一步一步的华盛顿被华盛顿拿住,
这意味着任何事情都可能发生在孟晚舟的身上,无论好坏。

Without going into a lot of detail, the internal HSBC emails, memos and other documents demonstrate that Meng did not lie or commit fraud in her coffee table presentation, which was surely a set-up at the behest of the US Departments of Justice and Treasury (<a href="https://chinarising.puntopress.com/2021/03/07/this-is-it-huawei-cfo-meng-wanzhous-final-march-kangaroo-court-in-canada-will-determine-her-fate-and-china-us-relations-for-years-to-come-china-rising-radio-sinoland-210307/). Why? Because we now know that HSBC, up to high level management, already fully knew everything Meng said that day. How is it fraud if the information shared is fully known by both parties? One has to be duped, tricked or lied to for there to be fraud. 汇丰内部的电子邮件、备忘录和其他文件没有详细说明,表明孟晚舟在咖啡桌演示中,没有撒谎或欺诈,这无疑是应美国司法部和财政部的要求而设立的(<a href="https://chinarising.puntopress.com/2021/03/07/this-is-it-huawei-cfo-meng-wanzhous-final-march-kangaroo-court-in-canada-will-determine-her-fate-and-china-us-relations-for-years-to-come-china-rising-radio-sinoland-210307/).

为什么?因为我们现在知道,汇丰,一直到高层管理,已经完全知道孟会提到那一天。如果双方完全了解共享的信息,则如何进行欺诈?一个人必须上当受骗、欺骗或撒谎,才能算有被欺诈的行为。

Again, MSM is now singing the same - what should be obvious - song, 再次,主流媒体现在唱同样的论调,这是是显而易见的。

But if the entire case rests on whether Meng misled HSBC, how could the judge not consider documents that suggest the person at the bank responsible for weighing sanctions, money laundering and fraud was well aware of Huawei's relationship to Skycom and still recommended the reputational risk was acceptable?

但是,如果整个案件取决于孟是否误导了汇丰银行,法官怎么能不考虑文件,表明负责权衡制裁、洗 钱和欺诈的银行人员非常清楚华为与 Skycom 的关系,并且仍然冒着声誉风险推荐,这种情况是可以接 受的呢?

If executives higher up the HSBC greasy pole were not aware, that would appear to be an internal communications issue, not fraud (https://nationalpost.com/opinion/john-ivison-new-evidence-in-the-meng-case-an-opportunity-for-lametti-to-end-it).

如果汇丰高层管理人员不知道,这似乎是一个内部沟通问题,而不是欺诈 (https://nationalpost.com/opinion/john-ivison-new-evidence-in-the-meng-case-an-opportunity-for-lametti-to-end-it).

Prime Minister Justin Trudeau, whom my Canadian friends roundly mock as a spineless pretty face, talked tête-à-tête with US President Joe Biden, during the recent G7 meeting. Did they talk about Meng's case? They must have, since Trudeau stated beforehand that he intended to discuss Canadians being tried in China on charges of espionage, the "Two Michaels", Spavor and Kovrig. For Canadians, their arrest and court cases are simply Baba Beijing's *quid pro quo*, diplomatic riposte to Meng's previous kidnapping, but how deceived they are. It is not the same thing, as I've reported (<a href="https://chinarising.puntopress.com/2019/02/04/canadian-recently-arrested-by-baba-beijing-works-for-the-soros-cia-front-group-icg-china-rising-radio-sinoland-190204/).

总理贾斯汀·特鲁多(Justin Trudeau)在最近的七国集团会议上与美国总统乔·拜登进行了交谈。他们谈过孟的案子了吗?他们必须有,因为特鲁多事先说,他打算讨论加拿大人在中国受审的间谍罪,"两个迈克尔",斯帕沃和科夫里格。对加拿大人来说,他们的逮捕和法庭案件只是北京爸爸的交换条件,对孟前绑架案的外交嘲讽,但他们是多么的虚伪。这不是我报道的一回事(https://chinarising.puntopress.com/2019/02/04/canadian-recently-arrested-by-baba-beijing-works-for-the-soros-cia-front-group-icg-china-rising-radio-sinoland-190204/).

Is true justice for Meng Wanzhou a possibility, in such a tawdry cesspool of Western connivance and corruption, which is being played out on Empire's geopolitical chessboard? Is there light at the end of her nightmare tunnel?

在帝国地缘政治棋盘上上演的西方纵容和腐败的拙言笑喻的污水池中,孟晚舟真正的正义是可能的吗? 她噩梦隧道的尽头有光吗?

Time will tell. Fingers crossed.

时间会证明一切。祈祷。

Researched articles 研究文章,

https://nationalpost.com/opinion/john-ivison-new-evidence-in-the-meng-case-an-opportunity-for-lametti-to-end-it

https://www.thestar.com/politics/2021/06/29/meng-makes-unusual-request-for-admission-of-hsbc-evidence-in-extradition-case.html

https://mobile.twitter.com/Huawei Canada/status/1409950154703130629

https://www.theglobeandmail.com/canada/article-attorney-general-says-hsbc-evidence-isnt-relevant-to-meng-wanzhous/

https://www.bbc.com/news/world-us-canada-57673027

Key words,

Huawei, Meng Wanzhou, Canada, Biden, Trudeau, Vancouver, Spavor, Kovrig, Two Michaels, G7 Meeting, HSBC, MSM, BLPM, Big Lie Propaganda Machine, Department of Justice, Department of Treasury, David Lametti, Washington, Ottawa, Opium Wars, Drug Cartels, Heather Holmes, Extradition, UK, Britain, Hong Kong, Western Empire, Huawei CFO, B.C. Supreme Court,

关键词:

华为, 孟晚舟, 加拿大, 拜登, 特鲁多, 温哥华, 斯帕沃, 科夫里格, 两个麦克尔, G7会议, 汇丰银行, 主流媒体, 谎言宣传机器, 司法部, 财政部, 大卫·拉梅蒂, 华盛顿, 渥太华, 鸦片战争, 毒品卡特尔, 希瑟·霍姆斯, 引渡, 英国, 英国, 香港, 西方帝国, 华为首席财务官, B.C 最高法院

###